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Kelemen Hunor: Taxa de 1% din cifra de afaceri va avea ca destinatie investitii în

sanatate, educatie

Vicepremierul Kelemen Hunor, presedinte al UDMR, a precizat  marti ca taxa de 1% din cifra de afaceri,

pe care a propus-o în coalitia  de guvernare, va avea ca destinatie investitii în domeniile prioritare,  cum

sunt sanatatea si educatia.

"Este o propunere pentru o perioada scurta, de un an de zile, de a  creste veniturile la buget într-o perioada dificila,

când esti nevoit,  din cauza inflatiei, a cresterii preturilor la energie, sa mai aduci la  buget niste sume cu care poti

sa îi ajuti pe acei oameni care au nevoie  de ajutor, dar, în acelasi timp, trebuie sa faci si investitii în  sanatate, în

educatie, în domenii importante. Eu am propus aceasta taxa,  nu este ceva uzual, trebuie o discutie si cu oamenii de

afaceri. Au  existat mici discutii, unii accepta mai usor, altii mai greu. Eu propun o  taxa de 1% din cifra de afaceri

pe anul 2021, pe un an de zile, care  înseamna un venit important si care va avea ca destinatie investitii în  sanatate

si educatie, domenii prioritare, nu cheltuieli permanente", a  declarat Kelemen Hunor pentru AGERPRES.

Presedintele UDMR a aratat ca, la ora actuala, partenerii din  coalitie de la PNL sunt mai reticenti fata de

aceasta propunere, dar  discutiile vor continua.

"Daca ajungem la un consens, se face, daca nu se ajunge la un consens,  atunci trebuie o alta sursa de venit, fiindca

nimeni nu doreste o  crestere a taxelor. Este ceva temporar si precis pentru acele firme care  au o cifra de afaceri de

peste 100 de milioane de euro, firme de stat  si firme private. Sunt perioade când trebuie sa fii solidar cu acei 

cetateni si cu acea societate de pe urma careia faci profit, dar trecem  printr-o perioada grea", a afirmat

vicepremierul.

Kelemen Hunor considera ca, prin discutii cu mediul de afaceri, se poate stabili o solutie, se poate merge pe

diferite variante.

"A fost o propunere, o directie de actiune. Se poate merge apoi pe  deductibilitati, se pot gasi modalitati prin care

firmele sa fie ajutate  pe termen mediu si chiar lung, dar în acest moment avem nevoie de  resurse bugetare, iar

aceasta taxa este una dintre resursele posibile", a  concluzionat liderul UDMR.
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